
Zápis KRJ 2.2.2022
Přítomní: Oldřich Vávra  - Starosta, Jan Michna - Gonzáles, Jakub Grós - Jag, Michal Čuban
- Williák, Lubomír Melichařík - Bam, Pavel Šťastný - Kaktus, Aleš Cepek - Kšanďák, Vít
Fojtík - Fox, Alice Čapounová
On-line přítomní: Marek Filák - Murph
Omluveni: Eva Fišerová - Sopka, Petr Veselý - Wesa
Nepřítomen: Lucie Smolková - Luu

Online hlasování
Neproběhla.

1. Úkoly z minula
● Fox - předání účetnictví Habaněro - splněno
● Bam - zápisné a cesťáky z OS do 5000 - splněno
● Gonzáles - poslat Bamovi mediale z krajské klubovny a diplomy - splněno
● Jag - pošle Doodle na další KRJ - splněno
● Jag - jak na proplacení proplacení Syrinx - splněno

Řešeno v samostatných bodech:
● Gonzáles - zajištění klíčů pro krajskou klubovnu - splněno
● Gonzáles - připraví podklady pro střediska ohledně prodloužení funkčního období -

splněno
● Gonzáles - iniciuje schůzku mezi ním, Kaktusem, Luu - nesplněno
● Gonzáles - email od Jana Hořáková (19.10.2021) - splněno
● Gonzáles - zjistí Dandelo - splněno
● Luu - Luu zjistí, která hospodaření má smysl dodělávat - neznámý stav
● Luu - nahraje účetnictví 2017 - neznámý stav
● Luu - doveze Alici účetnictví 2017 - neznámý stav
● Kaktus - připraví rozpočet 2022 - splněno
● Kaktus - Poptá se na skříně do krajské klubovny - nesplněno
● Bam - objednávka krajských medailí - splněno
● Jag - zadání medailí do SkautISu - splněno
● Jag - zjistí status medaile sv. Jiří pro Zoba - splněno
● Jag - domluví předání Syrinx pro Lišáka - splněno
● okresáci: Alice prosí okresní rady o Revizní zprávy okresů - nesplněno, UH splněno
● okresáci: Zjistí postoj k posunu sněmů - splněno
● Máňa - dá Alici vědět o stavu oprav 2020 - neznámý stav
● Williák - zjistí kapacitu Zikmundova - splněno



2. Krajská klubovna k širšímu využití a vybavení

● Klíče
○ Gonzáles - klíč je vytvořen
○ Shewe je domluvena jako klíčnice

● skříně
○ Kaktus poptá se na skříně do krajské klubovny - zatím neproběhlo, chceme

do června
○ Jag napíše na kraj ohledně skříní z eráru

3. Uzavření hospodaření z předchozích let

Přehled hospodaření k 8.12.2021 ve SkautIS:

2014, 2015 (předchozí vedení) - není Potvrzeno
2016 (předchozí vedení) - není Odevzdáno ani Potvrzeno
2017 - není Odevzdáno ani Potvrzeno (zde nastupovala současná KRJ)
2018, 2019 - Odevzdáno, Potvrzeno
2020 - není Odevzdáno ani Potvrzeno

● Gonzáles se domlouval s Luu, která to už měla o víkendu dodělat (přehled)
● Gonzáles iniciuje schůzku minimálně mezi ním, Luu, Kaktusem (ostatní pozvaní jako

dobrovolně), ihned po dodělání předchozího bodu

● Dle domluvy s Blankou Radovou, která převzala agendu na ústředí od Jany
Hořákové dotáhneme účetní závěrky, které spadají pod naše volební období a
následně se budeme domlouvat, jak naložit s ostatními z let minulých.

● Základní shrnutí
○ Potřebujeme vymyslet, co s hospodařením právně spadajícím pod bývalou

KRJ (2014, 2015, 2016)
○ Je třeba doplnit počáteční stavy v hospodaření 2017
○ Je třeba sjednotit jednotky v hospodaření 2018, 2019 (někde koruny, někde

tisíce korun)
○ Díky tomu nebylo přijato hospodaření 2020, které se musí také znovu nahrát



4. Nový účetní

● Gonzáles se spojil s Dandelo a účtují si od položky, kurzy cca po 200 položkách,
celkem tedy za KRJ cca 500 položek, celkem do 15 000,-, ideálně roztrojit mezi KRJ,
Habaněro a Ohitiku, avšak může to být nakonec celkově méně

KRJ schvaluje uzavření smlouvy se společností Dandelo pro účetní služby do výše 15 000,-
kč ročně.

Pro: 8
Proti: 0
Zdrželo se: 0
Návrh byl přijat.

5. Dotační vyhláška 2022

● Změna v žádostech na velké akce, nyní se dotace rozdělila - zvlášť dotace na provoz
a zvlášť velké akce, viz body 107 - 109 dotační vyhlášky

● okresáci: do 15.4. (ideálně však do konce března) poslat odhady k velkým akcím,
momentálně zaznamenáno:

○ Rikitanův memoriál
○ 100 let Zlín
○ Okresní a krajský ZVAS

● Nová krajská vyhláška v bude vytvořena v návaznosti na tu ústřední, ideálně do
konce února

6. Rozpočet 2022
● Rozpočet k dispozici zde
● Navýšení KD
● Započítány velké akce
● Tabulka rozpočtu se musí dočesat - Kaktus dodělá a následně budeme tedy hlasovat

online

7. Registrace
● UH - odevzdáno
● Vsetín, Zlín - střediska odevzdána včas
● Kroměříž - Lipník odevzal 2.2.2022.

https://krizovatka.skaut.cz/spisovna/smernice/hospodareni-a-dotace/smernice-k-dotacim-organizacnich-jednotek/2022-02/predpis-smernice-k-dotacim-organizacnich-jednotek
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1Qetdu5kcfXpDXmFsa0ZHCiUnCxQmkBWt/edit?usp=sharing&ouid=107565736421989742282&rtpof=true&sd=true


8. Revizní Komise

● Revizní zprávy z okresů - přišlo jen od UH - okresáci dodají
● Okresní revize mají trestní zodpovědnost v případě její nečinnosti - když se něco

stalo, pakliže se něco takového stane, můžou být problémy (a i v rámci Junáka jsou
takové případy)

● Probíhá revize v Lipníku, ale nemohou se domluvit, je to tam divoké, ale nakonec to
snad nějak dají dohromady - stále stejné - do příště (kdo má tento bod?)

● Jinak Gonzáles žádá o revizi v Rožnově, Murph informuje, že dělali 2020, ale
podporuje, aby se udělala i z kraje - Murph pošle a můžou udělat 2021

● Gonzáles se díval na RZ z let 2018, 2019, neshledali žádné finanční pochybení, ale
vidí různý přístup vzhledem ke kurzům, bylo by dobré se sjednotit na revizní strategii
/ postupu - k diskuzi na příští KRJ

9. Krajská medaile
- Bam - dovezl, je stuha na dalších 50 medailí,proto byly dražší
- Jag - zadání medailí do SkautISu - zadáno

10. Zprávy z okresů a krajských legátů / delegátů
● UH - Olda

○ Suchá Loz bude dělat manuál pro elektronickou registraci pomocí
h.skauting.cz, což jim velmi pomáhá

○ Betlémské světlo - velký mediální ohlas
○ ČK Hřivna - velké poděkování všem, kteří se podíleli
○ setkání oddílových rad - přesunuto na 12.3.2022, angažuje se v tom Veverka
○ 9.4. - ZZK na Modré, je plno, velký přetlak
○ hodně akcí se odkládá a ruší
○ ZVAS - bude pořádat Polešovice 23.4.2022
○ rozpočet schválený

● KM - Kšanďák:
○ poslední zasedání 15.12. - vedl to Dráp s Akelou
○ Lipník
○ Roveři se vrací
○ Betlémské světlo
○ Posezení OS odloženo
○ Holešov cajk, po menších činnostech, sázeli stromy
○ MS - zastavili činnost
○ Polárka - RK z Ústředí na klíč
○ ZVAS - zatím 21.5. pod Holešovem



● ZL - Williák
○ Besídky, vánoční akce, schůzky, BS
○ Chystá se 100 let - zatím ze 4 středisek, zatím v plánu:

■ Jednodenní “Obrok styl” - setkání, nástup, velká hra, táborák
■ Stále chtějí udělat ples, byť později v roce

○ Pozlovice plánují ples v únoru, Vizovice až v dubnu
○ ZVAS - zatím 23.4. (kolize s Ivančenou) - Pozlovice

● VS - Murph
○ závody Budou v Lidečku, ale bude pořádat Vsetín
○ Krajské kolo ZVaS - Kelč, u Rybníka - 10.-12.6.2022 - Murph dá Kelči vědět,

ať se spojí s Gonzálesem kvůli založení a propojení s ústředním týmem
ZVASu

○ akce OSEV v Kateřinicích - 12.-13.3.2022, je to poprvé, jsme zvědaví, je to
ZADARMO

○ hledá se nový hospodář pro okres, Annička už končí, doufáme, že se brzo
někdo objeví

○ to největší - situace v Rožnově, smír byl schválený, celkem za 1 400 000, půl
milionu zanedlouho, zbytek do 20.7.

● Vodní skauti - Wesa
○ příště

● OS - Bam
○ byla kmenová porada, základní věci, problémy, řešil se covid a dopady
○ do konce března okresní sněmy
○ do konce června krajské sněmy - 14.5. v Hrachovci, současně ustanovení

okresní legáti KD:
■ UH - Tavi
■ KM - Dráp, Kšanďák
■ ZL - Sopka to vzala, Lincoln
■ VS - Šrám

○ velké téma - přesun z roverského do OS
○ Jag vytáhne Bamovi seznam KD

● Svojsíkův oddíl
○ xxx



11. Návrh na Medaili díků
● Bohumil Muller - in memoriam

KRJ Zlínského kraje schvaluje udělení medaile díků br. Bohumilu Mullerovi.
Pro: všici - 8
Proti: 0
Zdržel:0

Návrh byl přijat.

● Gonzales potvrdí br.Mullera formálně
● Zob - sv.Jiří - pravděpodobně se nezprocesovalo, Gonzáles pošle a formálně

zprocesuje

● Karel Šímara - návrh na krajskou medaili, domluva, že se nejdříve vypíše formulář -
žádost a podle ní můžeme pomoci určit správný stupeň

12. Zprávy z Náčelnictva
● nejsou
● okresáci - měli zjistit, jestli na někoho dramaticky dopadl konec SE, nikdo nemá ani

po lednové aktualizaci, že by někde byl problém

13. Prodloužení funkčního období a následnictví
● proběhla diskuze na základě informací z Náčelnictva a VRJ ohledně možného

prodloužení funkčního období přibližně o jeden rok kvůli synchronizaci s Valným
sněmem

● Gonzáles připravil podklady pro střediska ohledně prodloužení funkčního období,
poslal v konferenci, okresáci prodiskutovali na ORJ

● KM, UH - klidně protáhnout
● ZL - většina je pro jeden sněm, bez ohledu na to kdy, akorát jedno středisko

potřebuje
● VS - různé, každé středisko jiný názor, jen v Lidečku potřebují, ale může být

mimořádný
● Gonzáles zkomunikuje, že není nutné sněm posouvat a obě varianty jsou přípustné
● pro následnictví v KRJ Jag připravil návrh posteru (v příloze), Jag upraví tak, aby to

mohlo pokrýt i okresy - čeká se, jestli se bude prodlužovat či nikoliv funkční období



14. Možnost neformálního setkání KRJ
● vzhledem ke corona situaci a posunu termínů všech jiných akcí do prázdnin

přesuneme na podzim

15. Ostatní
● mediální ohlasy kraje za rok 2021 na webu, okresáci pošlou, jestli některý mediální

odkaz chybí
● další KRJ - Druhá půlka dubna 2022, Jag pošle Doodle
● poslední víkend v květnu 27.-29.5. na hájence Holešovské - bude víkend pro

družinový systém, v polovině února půjdou informace emailem, téma: zážitková
pedagogika

Zapsal: Jakub Grós - Jag
Zkontroloval: Jan Michna - Gonzáles

http://zlinsky.skauting.cz/


Příloha č.1






